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Източник: novini.bg 
 
Заглавие:  65 тона стари батерии са събрани на територията на София 
 

Линк: 
 

 
 
Текст: 
 
Общо 65 888 кг негодни за употреба батерии са събрани до момента от началото на година от двете 
организации по оползотворяване на стари батерии „Екобатери” АД и „НУБА Рециклиране” АД, съобщиха 
от Столична община. Дейността се осъществява съобразно сключени договори от Столичната община за 
организиране и прилагане на система за събиране, транспортиране, временно съхраняване, 
предварително третиране и предаване за оползотворяване и обезвреждане на негодни за употреба 
батерии и акумулатори. Батериите се събират в съдове, поставени от двете организациите от сгради на 
столичната и районните общински администрации, учебни и детски заведения, детски ясли, културни 
домове, медицински центрове и общински предприятия. 
 
Източник: radioshumen.bnr.bg 
 
Заглавие:  Софийска фирма иска да строи завод за преработка на отпадъци край Шумен 
 
Линк: 
 

 
 
Текст: 
 
Софийската фирма „Гранд Енерджи” иска да строи завод за преработка на отпадъци край Шумен, а при 
унищожаването им ще се генерира топлоенергия. Това съобщи за Радио Шумен заместник-кметът по 
икономическите въпроси на община Шумен инж. Митко Киров. „Така инвеститорите ще ползват част от 
мрежата на „Топлофикация-Шумен”, допълни още той. Представители на фирмата вече са депозирали 

http://www.novini.bg/news/154065-65-%D1%82%D0%BE%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%80%D0%B8-%D0%B1%D0%B0%D1%82%D0%B5%D1%80%D0%B8%D0%B8-%D1%81%D0%B0-%D1%81%D1%8A%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D0%B5%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%BE%D1%84%D0%B8%D1%8F.html
http://radioshumen.bnr.bg/News/Shumen/Pages/Sofiiska-firma-iska-da-stroi-zavod-za-prerabotka-na-otpaduci-krai-Shumen.aspx
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писмо с инвестиционните си намерения. По думите на Митко Киров обаче, желанието за публично-частно 
партньорство ще бъде обсъждано едва след като мине делото за обявяване в несъстоятелност на 
„Топлофикация-Шумен”. То е насрочено за 3 септември. 
 


